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Abstract (en)
A door leaf consisting of a wooden frame (1), a central layer (2) and cover sheets (6) is built in sandwich form from a composite which comprises
both the central layer (2) and applied metal layers (3). This composite preferably also contains plywood or hardboard panels (4). This composite
(2, 3, 4) is inserted into the wooden frame (1) while maintaining a gap (5), whereupon the cover sheets (6) are glued simultaneously to the wooden
frame (1) and the composite (2, 3, 4). The door leaf has an effective vapour barrier against temperature and humidity differences. The metal layers
(3) are not visible from outside. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Türblatt, bestehend aus einem Holzrahmen (1), einer Mittellage (2) und Deckblättern (6) wird in Verbundbauweise aus einem Verbund
hergestellt, der die Mittellage (2) sowie aufgebrachte Metallschichten (3) umfaßt. Vorzugsweise enthält dieser Verbund auch noch aufgebrachte
Furnier- oder Hartplatten (4). Dieser Verbund (2, 3, 4) wird unter Einhaltung eines Spalts (5) in den Holzrahmen (1) eingelegt, worauf die Deckblätter
(6) gleichzeitig mit dem Holzrahmen (1) und dem Verbund (2, 3, 4) verleimt werden. Das Türblatt weist eine wirkungsvolle Dampfsperre gegen
Temperatur- und Feuchtigkeitsunterschiede auf. Die Metallschichten (3) sind von außen nicht sichtbar.
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